



Eddy Eustace, Musée du ski des Laurentides – Laurentian Ski Museum



Eddy Eustace (1933-), intronisé en 2017

Moniteur, bâtisseur, ski alpin. Eddy, certifié niveau 4 dans l'Alliance des moniteurs de ski du Canada (AMSC) a passé la majeure partie de sa carrière, soit 23 ans, à Gray Rocks. Il fut directeur de la fameuse école de ski Snow Eagle durant 7 ans, soit de 1981 à 1988. A cette époque, l'école de ski jouait un très grand rôle dans la promotion de la station. C'est d'ailleurs Gray Rocks qui inventa la « semaine de ski » durant laquelle des skieurs venant de partout aux États-Unis, chaque année, pour parfaire leur technique à la station de Ste-Jovite..

Eddy Eustace (1933-), inducted in 2017

Instructor and builder, alpine skiing. Eddy, a level 4 of the Canadian Ski Instructor's Alliance (CSIA) spent the major part of his 23 years teaching at Gray Rocks where he became the Snow Eagle Ski School director for 7 years, from 1981 to 1988. In those days, the ski school played an important part in marketing the resort. It is in fact, Gray Rocks resort which invented the "learn to ski week" where skiers from all over the American East coast came every year to hone their skiing skills.